
证书编号：ISC-O-2025-4606-R

兹 证 明

河北汇洁环保设备有限公司

统一社会信用代码：911301000594071555
注册地址：河北省石家庄市栾城区装备制造产业园南车路与和谐街交叉口北行 300米路东（段同村） 邮编: 050000
经营地址：河北省石家庄市栾城区装备制造产业园南车路与和谐街交叉口北行 300米路东（段同村） 邮编: 050000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

垃圾处理设备（压缩式垃圾站）的研发、生产、销售；垃圾压缩中转
站配套设备、环卫车辆的销售所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

首次发证日期：2022年 08月 12日
本次发证日期：2025年 08月 06日
有 效 期 至 ：2028年 08月 11日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2025-4606-R

This is to certify that

Hebei Huijie environmental protection equipment Co., Ltd

The social credit code：911301000594071555

Registered Address: 300 meters north of the intersection of Nanche road and Hexie street, equipment manufacturing

industrial park, Luancheng District, Shijiazhuang City, Hebei Province (Duan tongcun)

Audit Address: 300 meters north of the intersection of Nanche road and Hexie street, equipment manufacturing

industrial park, Luancheng District, Shijiazhuang City, Hebei Province (Duan tongcun)

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Occupational health and safety management activities related to the research and development, production,
and sales of garbage disposal equipment (compressed garbage stations), as well as the sales of supporting
equipment for garbage compression transfer stations and environmental sanitation vehicles

Date of first Issue：2022-08-12

Issue Date：2025-08-06

Expiration Date: 2028-08-11

Occupation Health Safety

Management System Certificate


